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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:146 Granbarkborre i skyddade områden

Granbarkborren fortsätter att orsaka omfattande skador i Sveriges granskogar, 
och en ny inventering från Skogsstyrelsen visar att över 5 miljoner kubikmeter 
gran har dödats bara i år. Totalt har över 32 miljoner kubikmeter gran dödats 
sedan 2018.

Spridningen av barkborren går att likna vid en naturkatastrof i slow motion och 
orsakar enorma förluster för landets skogsägare. Enbart förlusterna i 
virkesvärde kan mätas i tiotalet miljarder.

Trots stora ansträngningar i flera år med att bekämpa barkborrarna ligger 
skadorna kvar på höga nivåer, och det är viktigt att arbetet med att bekämpa 
borrarna fortgår hos våra myndigheter, företag och organisationer. På kortare 
sikt handlar bekämpningen om att det ska finnas kunskap, kapacitet och 
resurser att avverka och forsla bort angripna träd.

Därför känns det oroande att den högerkonservativa regeringen föreslår så stora 
neddragningar av de anslag i budgeten som används för sköta våra skyddade 
områden. Anslag 1:3 i utgiftsområde 20 (Åtgärder för värdefull natur) minskar 
med över 900 miljoner kronor på bara ett år, vilket är näst intill en halvering.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till 
landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Kan ministern garantera att arbetet med att bekämpa barkborren inte kommer 
att påverkas negativt av de stora neddragningar som föreslås i budgeten för 
skötsel och förvaltning av skyddad natur?

………………………………………

Daniel Bäckström (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-08
Besvaras senast
2022-12-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


